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Årsberetning for Vollen Vel,  2019-2020    

 

Styrets sammensetning i perioden har vært: 

Leder:    Kari Skogen    

Kasserer:   Lise Austad Evje   

Styremedlem:   Martin Stenstad    

Styremedlem:   Torill Gaaren     

Varamedlem til styret:  Kjersti Album   

 

Valgkomite:    Synnøve Bjørtuft Skåra og Lasse Bjørnestad 

Revisor:    Jon Henriksen 

 

Styremøter vel-året 2019-20: 

01.04.2020 Styremøte på Skype. Hele styret inkl. varamedlem deltok. Hovedformål var planlegging av 

sommersesongen 2020. Se eget referat. 

18.06.2020 Styremøte på Teams. Hele styret inkl. varamedlem deltok.  Forberedelse til årsmøtet i 

Vollen vel og i Samarbeidsrådet samt planlegging av dugnad. Se eget referat. 

 

Saker som har kommet opp i perioden 

Det har vært et rolig år, med få henvendelser styret har hatt behov for å følge opp. Det var noe uro 

knyttet til bruk av stien mellom Bredal og Nistevåg, da eier av Korsen ble opplevd som truende blant 

gående. Kommunen har fulgt opp saken, og har i brev til grunneier på Korsen konkludert med at veien 

skal være åpen for fri ferdsel.  

 

 

Informasjonsbrev til hyttemedlemmene 

Det ble sendt ut et nyhetsbrev til medlemmene den 2.10.2019 vedrørende merking av trær for 

vegetasjonsrydding samt ønske om en fin høst.  

 

Det ble også sendt ut et informasjonsbrev på våren til vellets medlemmer. Dette for å informere om 

styrets aktivitet og samtidig be om innspill til saker vellets medlemmer ønsker styret skal jobbe med og 

eventuelt ta opp med grunneierne. Vi sendte ut årets brev med e-post den 20.4.2020. 
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Samarbeidsmøte/kontakt med grunneierne 

Vi hadde årsmøtet i Samarbeidsrådet for Vollen Hyttefelt (SVH) for 2019 den 6. juli 2019, der Kari Skogen 
og Martin Stenstad fra styret i Vollen vel deltok. Vi viser her til eget referat som ligger på vellets 
hjemmesider.  
 
Styret sendte en e-post til Vollen Drift AS den 31.5.2020 der vi oversendte saker vi ønsket dialog med 
Vollen Drift AS om, og som vi ønsket å ta opp på årsmøtet for 2020. 
Følgende saker ble fremmet: 

- bruk av gressletta 
- opplag av kajakker og småbåter når disse ikke er i bruk.  
- vegetasjonsrydding 
- lading av el-biler  
- sikkerhet rundt marinaen 

I samme e-post etterlyste vi innkallingen til årsmøtet i SVH. Da årsmøte i SVH først avholdes den 
28.6.2020, vil møtet ikke bli referert til i denne årsberetningen.  
 

Dugnad 

Dugnad ble avholdt tirsdag den 9.7.2019. Hovedarbeidet besto av vedlikehold og kantklipping av stier, 

rensing av grøfter langs stiene samt forlengelse av klopp ned mot «fristranden».  Etter dugnaden 

inviterte styret til grilling på gressletten. Meget populært med godt fremmøte, noe styret ønsker å 

videreføre. 

 

Andre arrangementer 

Einar Gjernes holdt to foredrag i juli om skipsbygging i Vollekilen – spennende foredrag. Hver av dagene 

deltok det mellom 10 og 20 fra hyttefeltet. 

 

Medlemmer - status 

Vollen Vel har pr. 30.6.2020 36 medlemshytter.  
 

 

 

 

Slependen, 30.6.2020 

For styret i Vollen vel 
Kari Skogen (styreleder) 


